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ПИТАНЕ

От: Валерия Дончева, общински съветник от групата на БСП, АБВ и Движение 21 

Относно: Състоянието на пространството около паметник „Асеневци"

Уважаеми г-н Кмет,

Паметникът на Асеневци е открит през 1985 г. в чест на 800 -годишнината от 
въстанието на братята Асен и Петър и освобождаването на България от византийско 
робство. Монументът има огромно художествено въздействие, олицетворяващо 
историческото величие на Втората българска държава и нейните владетели. Освен 
всичко това той е и притегателно място както за великотърновци, така и за гостите на 
града за разходка и отдих с панорамна гледка към всички части на града. На 
пространството около него в местността Боруна периодично се организират 
културни събития, а ежегодно мястото е домакин на абитуриентските балове. За 
съжаление състоянието около паметника се влошава и занемарява от липса на 
поддръжка, вандалски прояви и недостатъчен контрол. На цялото пространство има 
липсващи павета, на мястото на които са се оформили големи дупки, а от 
североизточната му част се има пропадане.



С оглед изложеното до тук са и следните въпроси:

1. Какви мерки ще предприемете за облагородяване на мястото около 
монумента?

2. В какви срокове ще стане това?

Моля да ми отговорите устно с писмен вариант на отговора.

С Уважейие: .... В. Дончева


